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W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam siq z pro5ba o dokonanie niezbqdnej naprawy

nawierzchni ulicy na skrzy2owaniu ulicy Le6nej z ulicq Piaski. Przeiazd przez to skrzy2owanie

jest bardzo utrudniony z uwagi na powstate ubytki w nawierzchni ulicy. Dla bezpieczefrstwa

kierujqcych proszq o dokonanie bie2qcej naprawy nawierzchni.
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